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ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin ţei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data 

de 28.06.2013 
 

 
Conducerea şedinţei este exercitată de dl. Muzsic Robert Eugen care a fost ales 

preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.162/2013 
adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali în funcţie. Durata mandatului 
preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 

 
Dl. Muzsic Robert Eugen:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”.  

 
Domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, 
 Declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului local al municipiului Hunedoara, 

anunţându-vă că din totalul de 20 consilieri şi-au înregistrat prezenţa până la această oră un număr 
de 15 consilieri. Lipsesc domnii consilieri: Aldea Ana Maria, Farcaş Ladislau, Bucaleţ Marian, Radu 
Carollina şi Takacs Aranka. 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept: dl. primar Arion Viorel şi dl. 
secretar Aurel Raţă-Bugnariu. 

Ca invitaţi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei Municipiului 
Hunedoara, reprezentanţi ai EcoSid-ului, precum şi presa locală. 
 

În continuare se dă cuvântul d-nul  secretar Aurel Raţă-Bugnariu pentru a prezenta 
stadiul legalităţii hotărârilor adoptate în şedinţa din data de 30.05.2013.” 
 

Dl.  secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Instituţia Prefectului judeţului Hunedoara, nu a avut obiecţii, până la data prezentei 

şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţa Consiliului Local din data de  
30.05.2013. 

Procesul verbal al şedinţei  anterioare, din data de 30.05.2013, a fost semnat de către 
secretar precum şi de către preşedintele şedinţei anterioare, se supune aprobării Consiliului local.” 

 
Procesul verbal se aprobă în unanimitate. 
 
Dl. Muzsic Robert Eugen:  
„În continuare dau cuvântul domnului primar pentru a prezenta ordinea de zi.” 

 
Dl. primar Viorel Arion : 
„Pe lângă proiectele de pe ordinea de zi primită, propun suplimentarea acesteia, prin 

introducerea după  punctul 28 al ordinii de zi, a următorului proiect de hotărâre:  
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1.Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Consiliului Local  al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală  a ASOCIAŢIEI DE 
DEZVOLTARE INTERCOMUNITARĂ AQUA PREST HUNEDOARA    
 

Dl. Muzsic Robert Eugen:  
„Ordinea de zi se va renumerota în mod corespunzător.  

                     „ Supun la vot ordinea de zi suplimentată, care se aprobă în unanimitate.”  
 
După punctul 28 al ordinii de zi, se va lua o pauză de 10 de minute pentru studierea 

materialelor şi întocmirea avizelor. 
 
Dl. Muzsic Robert Eugen:  
 „Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 

interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe înainte de a intra în dezbaterea ordinii 
de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziţiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept.” 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 393/2004 
privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea de 
hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                   (2) În situaţiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaţi să anunţe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menţionată, ”Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziţiilor art. 77 sunt nule de drept ....” 
 

La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor prezen ţi). Proiect de hotărâre privind validarea mandatului de consilier în Consiliul 
Local al Municipiului Hunedoara, a doamnei Mornea Maria. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
 
Dna Fărcaş Bianca:  

  „Astăzi, 28.06.2013,  comisia de validare aleasă de Consiliul Local al  Municipiului 

Hunedoara, prin Hotărârea nr.120/2012, în şedinţa de constituire din data de 28.06.2012, a 

examinat, în conformitate cu prevederile art. 31 din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, 

republicată, cu modificările şi completările ulterioare, legalitatea alegerii consilierilor.  

Comisia constată că au fost respectate dispoziţiile legale şi că nu sunt încălcate 

condiţiile de eligibilitate iar alegerea consilierului nu s-a făcut prin fraudă electorală constatată în 

condiţiile Legii privind alegerea autorităţilor administraţiei publice locale. 

           Astfel, comisia de validare examinând legalitatea alegerii consilierului, propune 

validarea mandatului  de consilier în Consiliul Local al municipiului Hunedoara a doamnei Mornea 

Maria, declarată ca supleant pe lista Uniunii Social Liberale.” 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art. 1-2  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.163/2013 se aprob ă se aprob ă în unanimitate . 
 
Se dă cuvântul doamnei Mornea Maria pentru a da citire textului jurământului, după 

care semnează textul jurământului în două exemplare. 

Având în vedere cele prezentate mai sus, doamna Mornea Maria intră în deplinătatea 
atribuţiilor sale de membru în Consiliul local al municipiului Hunedoara. 

 
                      Astfel numărul Consilierilor Locali în funcţie ai Municipiului Hunedoara este de 21. 
 

A sosit în sala de şedinţă dna consilier Aldea Ana Maria, numărul consilierilor locali 
prezenţi este de 17 în momentul de faţă. 
 

La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor prezen ţi).   Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara nr.125/2012 privind organizarea comisiilor de specialitate.. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.164/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ţi). Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei la Hotărârea Consiliului Local 
nr.131/2012 privind  repartizarea  pe zone a consilierilor locali în vederea îndeplinirii  
responsabilităţilor ce le revin potrivit prevederilor legale în vigoare. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
               -    d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
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4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind modificarea punctului 3 din anexa 

la Hotărârea Consiliului Local nr.131/2012 privind repartizarea  pe zone a consilierilor locali în 
vederea îndeplinirii responsabilităţilor ce le revin potrivit prevederilor legale în vigoare, în sensul 
înlocuirii doamnei Făgadar Tatiana Marinela cu  doamna Mornea Maria, a constatat următoarele: 

 
                doamna Mornea Maria 17 voturi “pentru”                                                                                   

 
În urma acestor rezultate, la punctul 3 din anexa la Hotărârea Consiliului Local 

nr.131/2012 privind repartizarea  pe zone a consilierilor locali în vederea îndeplinirii 
responsabilităţilor ce le revin potrivit prevederilor legale în vigoare, doamna Făgadar Tatiana 
Marinela este înlocuită cu doamna Mornea Maria. 

 
Art.2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.165/2013 se aprob ă în unanimitate. 

La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor prezen ţi). Proiect de hotărâre privind reorganizarea Comitetului de înfrăţire şi 
a comisiilor pentru oraşele înfrăţite. 
            -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
 

 Procedând la numărarea buletinelor de privind reorganizarea Comitetul de înfrăţire, 
pentru coordonarea legăturilor de colaborare şi cooperare cu localităţile din străinătate, înfrăţite cu 
municipiul Hunedoara, a constatat următoarele: 
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1. Arion Viorel - primar, preşedinte 17 voturi “pentru” 
2. Bobouţanu Dan  -viceprimar, vicepreşedinte 17 voturi “pentru” 
3. Aldea Ana Maria - consilier local, membru 17 voturi “pentru” 
4. Artean Mircea Ioan - consilier local, membru 17 voturi “pentru” 
5. Bucaleţ Marian Victor - consilier local, membru 17 voturi “pentru” 
6. Cazan Florian - consilier local, membru 17 voturi “pentru” 
7. Crişan Ovidiu Ioan - consilier local, membru 17 voturi “pentru” 
8. Costa Mircea-Claudiu - consilier local, membru 17 voturi “pentru” 
9. Farcaş Ladislau - consilier local, membru 17 voturi “pentru” 
10. Fărcaş Bianca Magdalena - consilier local, membru 17 voturi “pentru” 
11. Mureşan Vasile - consilier local, membru 17 voturi “pentru” 
12. Olariu Nicoleta - consilier local, membru 17 voturi “pentru” 
13. Magaon Jane - consilier local, membru 17 voturi “pentru” 
14. Mărginean Alexandru - consilier local, membru 17 voturi “pentru” 
15. Muzsic Robert Eugen  - consilier local, membru 17 voturi “pentru” 
16. Noghiţă Luminiţa -Marinela - consilier local, membru 17 voturi “pentru” 
17. Palcău Ciprian Ştefan - consilier local, membru 17 voturi “pentru” 
18. Radu Carolina - consilier local, membru 17 voturi “pentru” 
19. Rusu Constantin - consilier local, membru 17 voturi “pentru” 
20. Mornea Maria - consilier local, membru 17 voturi “pentru” 
21. Voinia Claudiu Sorin - consilier local, membru 17 voturi “pentru” 
22. Takacs Aranka - consilier local, membru 17 voturi “pentru” 
 
 

În urma acestor rezultate Comitetul de înfrăţire, pentru coordonarea legăturilor de 
colaborare şi cooperare cu localităţile din străinătate, înfrăţite cu municipiul Hunedoara, este 
următorul: 

 
1. Arion Viorel - primar, preşedinte 
2. Bobouţanu Dan  -viceprimar, 

vicepreşedinte 
3. Aldea Ana Maria - consilier local, membru 
4. Artean Mircea Ioan - consilier local, membru 
5. Bucaleţ Marian Victor - consilier local, membru 
6. Cazan Florian - consilier local, membru 
7. Crişan Ovidiu Ioan - consilier local, membru 
8. Costa Mircea-Claudiu - consilier local, membru 
9. Farcaş Ladislau - consilier local, membru 
10. Fărcaş Bianca Magdalena - consilier local, membru 
11. Mureşan Vasile - consilier local, membru 
12. Olariu Nicoleta - consilier local, membru 
13. Magaon Jane - consilier local, membru 
14. Mărginean Alexandru - consilier local, membru 
15. Muzsic Robert Eugen  - consilier local, membru 
16. Noghiţă Luminiţa -Marinela - consilier local, membru 
17. Palcău Ciprian Ştefan - consilier local, membru 
18. Radu Carolina - consilier local, membru 
19. Rusu Constantin - consilier local, membru 
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20. Mornea Maria - consilier local, membru 
21. Voinia Claudiu Sorin - consilier local, membru 
22. Takacs Aranka - consilier local, membru 
 

 
Având în vedere faptul că art. 2 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

                1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea, dintre membrii 

Comitetului, componenţa comisiilor pentru fiecare localitate înfrăţită, în prezent, cu municipiul 
Hunedoara, a constatat următoarele: 

 
I. ARGENTEUIL          III. ZENICA 
1.Artean Mircea Ioan 17 voturi “pentru”    1.Olariu Nicoleta 17 voturi “pentru”                              
2.Aldea Ana Maria 17 voturi “pentru”                         2.Rusu Constantin 17 voturi “pentru” 
3.Crişan Ovidiu Ioan 17 voturi “pentru”               3.Muzsic Robert Eugen 17 voturi “pentru” 
4.Mornea Maria 17 voturi “pentru”                          4.Mărginean Alexandru 17 voturi “pentru” 
5.Noghiţă Luminiţa – Marinela 17 voturi “pentru”   5.Palcău Ciprian Ştefan 17 voturi “pentru” 
                                                                                         6.Costa Mircea-Claudiu 17 voturi “pentru” 
 
         II. SZOMBATHELY                          IV. DERINCE 
1.Takacs Aranka 17 voturi “pentru”               1. Mureşan Vasile 17 voturi “pentru” 
2.Cazan Florian 17 voturi “pentru”                2. Voinia Claudiu Sorin  17 voturi “pentru” 
3.Bucaleţ Marian Victor 17 voturi “pentru”              3. Radu Carolina 17 voturi “pentru” 
4.Bobouţanu Dan 17 voturi “pentru”     4. Farcaş Ladislau 17voturi “pentru” 
5.Fărcaş Bianca-Magdalena 17 voturi “pentru”    5. Magaon Jane 17 voturi “pentru”                                                                                             
 

În urma acestor rezultate componenţa comisiilor pentru fiecare localitate înfrăţită, în 
prezent, cu municipiul Hunedoara, este următoarea: 

 
 

I. ARGENTEUIL          III. ZENICA 
1.Artean Mircea Ioan       1.Olariu Nicoleta                               
2.Aldea Ana Maria                            2.Rusu Constantin 
3.Crişan Ovidiu Ioan                                    3.Muzsic Robert Eugen 
4.Mornea Maria                                                 4.Mărginean Alexandru 
5.Noghiţă Luminiţa - Marinela                5.Palcău Ciprian Ştefan  
                                                                                         6. Costa Mircea-Claudiu 
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         II. SZOMBATHELY                          IV. DERINCE 
1.Takacs Aranka                                          1. Mureşan Vasile 
2.Cazan Florian                         2. Voinia Claudiu Sorin  
3.Bucaleţ Marian Victor                                  3. Radu Carolina 
4.Bobouţanu Dan                                   4. Farcaş Ladislau 
5.Fărcaş Bianca-Magdalena                                 5. Magaon Jane 

 
Art.3-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.166/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ţi).  Proiect de hotărâre pentru  modificarea Hotărârii Consiliului local 
nr.79/2013 privind numirea reprezentanţilor Consiliului local al Municipiului Hunedoara  în Consiliile 
de Administraţie ale unităţilor de învăţământ preuniversitare şi unităţilor preşcolare aflate pe raza 
administrativ teritorială a Municipiului Hunedoara, pentru anul şcolar 2012 – 2013. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind modificarea pct.5 din Anexa la 

Hotărârea consiliului local nr.79/2013, în sensul înlocuirii doamnei Făgădar Tatiana Marinela ca 
reprezentant al Consiliului local al Municipiului Hunedoara în Consiliul de Administraţie al Colegiul 
naţional „Traian Lalescu” Hunedoara, cu doamna Mornea Maria, a constatat următoarele: 

 
                                        doamna Mornea Maria    17  voturi „pentru“ 
 

În urma acestor rezultate la pct.5 din Anexa la Hotărârea consiliului local nr.79/2013, 
doamna Făgădar Tatiana Marinela ca reprezentant al Consiliului local al Municipiului Hunedoara în 
Consiliul de Administraţie al Colegiul naţional „Traian Lalescu” Hunedoara, este înlocuită cu 
doamna Mornea Maria. 
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Art.2-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.167/2013 se aprob ă în unanimitate. 

La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al 
municipiului Hunedoara, pe anul 2013. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.168/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 7 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie).  Proiect de hotărâre privind acordarea de înlesniri la plata impozitului pe 
clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în ultimele 60 de luni. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.169/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 8 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind ajustarea preţurilor şi tarifelor practicate 
de S.C. Salub S.A. Ploieşti – Punct de lucru Hunedoara, pentru prestarea serviciilor publice 
de salubrizare. 
                 -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Mărginean Alexandru : 
„Cu păreri de rău trebuie să spun că voi vota pozitiv acest proiect de hotărâre, vor 

creşte toate preţurile, la gaz, la curent, dar din păcate veniturile noastre ale tuturor, tot scad. Noi nu 
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putem face nimic, noi toţi de aici, cu siguranţă vom fi înjuraţi, blamaţi, cu hotărârea aceasta, dar nu 
avem ce face, calculele sunt corecte. Decât să avem un oraş mizer, mai bine să facem ce trebuie 
să facem ” 

 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
„Din punctul meu de vedere ar trebui să ne mai gândim cu privire la creşterea 

preţurilor. M-am uitat în cheltuielile pe care le au, cheltuieli cu motorina din 2011 până în 2013, au 
crescut cu 4%. Eu am 57 de maşini pe transport, consumul de motorină este mare şi este un factor 
important care influenţează costurile directe într-o firmă. Alte costuri eu nu le văd…că doresc dânşii 
să crească salariile…., dar din punctul meu de vedere municipiul Hunedoara are probleme cu 
investitorii, consider că ar trebui să ne mai gândim, să nu creştem deocamdată, nu am spus 
definitiv, deocamdată să nu creştem preţurile. S-au dacă cresc, să crească într-un alt procent, se 
vrea să se crească prea mult faţă de cum a fost în octombrie 2011, atunci a fost mult. Încercaţi să 
faceţi un „referendum”, să vedeţi că din 50.000 de oameni, 49.990 dintre ei, în afară de cei care 
lucrează la Salub, vor vota împotriva creşterii preţurilor. Colegii mei dacă vor să voteze pentru, eu 
votez împotrivă. Vă mulţumesc.” 

 
Dl. Magaon Jane : 
„Toate regiile, tot ce este în ţară, au nişte preţuri umflate, mai mult de atât cam peste 

tot suntem furaţi, şi cetăţenii municipiului Hunedoara şi cetăţenii întregii ţări. Vă dau un exemplu. Eu 
am firmă, proiectez la birourile pe Mihai Viteazul şi am 1 metru cub de hârtie, ca să dau 1 metru cub 
gunoi este enorm, nu am de unde, nici nu dau gunoi. Eu sunt de acord cu această mărire, pot să o 
facă şi 10 lei. Primăria să nu se mai implice în această situaţie şi să facă ei contractul direct cu 10 
lei, să vedem câţi din acest oraş vor mai mării salariile, să muncească şi ei corect ca şi noi, sau să 
fie două firme să fie concurenţă.” 

 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
„Să fie două firme, să vedeţi cum scad preţurile, vă spun eu care am 18 distribuitori. 

Dacă se bagă în dublaj cineva, în 24 de ore să vezi cum scad preţurile, cine câştigă? Populaţia.”  
 
Dl. Magaon Jane : 
„La fel se întâmplă de exemplu la E-on, ne încasează gazul în kilocalorii, şi ne 

măsoară în metri cubi, ştiţi cât este transformarea ? 22%, ştie cineva? Nu ştie nimeni, toate regiile 
la orice nivel, asta fac, ne umflă, şi noi trebuie să suportăm….eu nu sunt de acord cu aşa ceva.” 

 
Dl. Rusu Constantin : 
„Am înţeles că în 2011, când s-a încheiat contractul cadru cu Salub-ul, Salub-ul a fost 

singura firmă care s-a prezentat la licitaţie, şi au câştigat licitaţia cu salubrizarea oraşului. Am 
înţeles că raţiunea pentru care s-ar dori să se accepte aceste tarife, ar fi faptul că fără Salub  nu ar 
mai avea cine să asigure salubrizarea în Hunedoara, ceea ce este absurd. Dacă mergem pe 
această raţiune ajungem la un şantaj din partea lor, este monopol. Dacă nu doriţi să plătiţi 10 lei pe 
cantitatea respectivă, ne retragem, nu putem să ajungem aici. Aşa cum a spus dl. consilier Crişan, 
haideţi să dăm liber concurenţei, ajungem la chestiuni aberante. Dacă acum cedăm în faţa lor şi 
mărim preţul, în condiţiile în care ei vor, le dăm liber, peste 4 luni de zile o să vină iar cu o majorare, 
să spună că noi suntem singurii, dacă nu vă convine, noi ne retragem. Nu cred că este o atitudine 
pozitivă. Şi din punctul meu de vedere cred că ar trebui să respingem acest proiect.” 

 
 
 



10 
 

Reprezentant Salub : 
„Noi depozităm gunoiul la rampa de la Deva, unde plătim 50 de lei pe tonă fără TVA, 

de aceasta preţurile au ajuns la acest nivel.” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
„Aduceţi balanţa pe ultimii doi ani de zile, şi să vedeţi ce profit aveţi….” 
 
 Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 

Reprezentant Salub : 
„Cea mai mare cheltuială a Salub-ului, o reprezintă depozitarea la rampa de la Deva, 

unde plătim 50 de lei pe  tonă, plus că îl colectăm…ducem în jur de 1000 de tone de gunoi din 
municipiul Hunedoara. Până anul trecut am dus la Orăştie, unde costul era mai mic, aceasta s-a 
închis, nu avem ce face. Am încercat să ducem la staţia de la Orăştie, nu ne primesc, alt undeva nu 
avem unde să îl depozităm, astea sunt costurile cele mai mari.” 

 
Dl. Rusu Constantin : 
„Din câte aţi spus dvs., aţi specificat faptul că nu aveţi bani încasaţi, asta nu este culpa 

noastră, aţi auzit de procedura executării silite. Dacă creşterea la depozitarea la rampa de gunoi 
justifică creşterea cu 20%...” 

 
Reprezentant Salub : 
„…duceam cu 4,65 euro pe tonă, acum ducem cu 50 de lei pe tonă fără TVA, faceţi şi 

dvs. un calcul….” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„…vă micşoraţi profitul, asta este toată lumea trebuie să-şi micşoreze profitul în ziua 

de azi…” 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
„Aduceţi balanţa pe anii 2010-2013, ca să vedeţi că nu este cum spuneţi dvs.. Eu fac 

700 de facturi pe zi, nu am auzit în viaţa mea pe cineva care să ia 7 lei pentru un document eliberat, 
când un document costă 1 leu. Scrie aici 8 lei  cu 2 , …10 lei că-mi faceţi o factură? Uitaţi aici, taxă 
întocmire contract, taxă eliberare diferite adeverinţe…cine ia pentru aşa ceva, bani? De ce luaţi 
bani?” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hot ărârii întrune şte 12 voturi „împotriv ă”  şi 5 voturi „ab ţineri” (Cazan 

Florian, F ărcaş Bianca, Bobou ţanu Dan, Artean Mircea, M ărginean Alexandru ). Având în 
vedere cele întâmplate articolele şi hot ărârea pe ansamblu nu se poate supune la vot. 
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La punctul 9 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea înfiinţării Târgului auto  în cadrul 
Serviciului Public Administraţia Pieţelor şi Oboarelor, aflat în subordinea Consiliului Local al 
municipiului Hunedoara. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
 

Dl. primar Viorel Arion:  
„Aş vrea să fac o precizare, am aprobat într-o şedinţă de anul trecut, schimbarea 

destinaţiei şcolii generale nr.1. Şcoala este închisă de mai bine de 2 ani de zile şi este într-o 
degradare destul de avansată. Am avut norocul şi sprijinul AJOF Hunedoara, care a preluat un nivel 
al acestei clădiri şi ne-am gândit că este foarte benefic să folosim curtea exterioară a acestui imobil 
pentru un târg de maşini. Sunt foarte multe reclamaţii din partea cetăţenilor vis-a-vis  de acele 
autoturisme care sunt pe domeniul public, parcate în parcările de pe domeniul public cu anunţul 
 „DE VÂNZARE” pe ele.  

Toate aceste maşini vor fi avertizate, toţi proprietarii lor, să se deplaseze cu aceste 
maşini în acest târg, taxa pe care o propunem este una modică, pentru început. Să rezolvăm 
problema acestor parcări, şi ne propunem să realiză şi nişte venituri  pentru primărie.” 
 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
A părăsit sala de şedinţă dl consilier Rusu Constantin, numărul consilierilor locali 

prezenţi este de 16 în momentul de faţă. 
 

În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Mărginean Alexandru:  
„E foarte bună ideea de a se găsi un loc unde să se depoziteze aceste maşini care 

sunt spre vânzare. Preţul e chiar modic, dacă e fără pază, o să spună unii de ce să o duc acolo, că 
acolo cineva „va lucra” la ele. Dacă se va hotărî să fie pază, ar trebui să creştem preţurile la 100 lei/ 
lună.” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.170/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
A sosit în sala de şedinţă dl consilier Rusu Constantin, numărul consilierilor locali 

prezenţi este de 17 în momentul de faţă. 
 
 

La punctul 10 al ordinii de zi se dă cuvântul:  (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării şi completării Hotărârii 
Consiliului Local nr. 127/2013, privind aprobarea asocierii între Municipiul Hunedoara şi S.C. Eco 
Sid S.R.L. Hunedoara în vederea organizării şi administrării evenimentelor cultural –educativ - 
distractive pe platforma din spatele tribunei oficiale a Stadionului Michael Klein Hunedoara, în 
perioada 01.05.2013-31.12.2013.  



12 
 

           -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.171/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 11 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre  privind aprobarea închirierii, prin licitaţie publică, a 
spaţiului în suprafaţă de 8,92 mp din cadrul Serviciului Public Bazinul de Înot Hunedoara, cu 
destinaţia „CABINET MASAJ”. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

                1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 

organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru închirierea spaţiului în suprafaţă de 8,92 mp din 
cadrul Serviciului Public Bazinul de Înot Hunedoara, cu destinaţia „CABINET MASAJ”, a constatat 
următoarele: 
 
Preşedinte:          Lovasz Bianca – Director Direcţia Venituri 17 voturi “pentru” 
Membri:               Giurgiu Valentina - Director economic 17 voturi “pentru” 

       Pahonţu Cristina – inspector asistent Compartiment concesiuni, închirieri 17 voturi 
“pentru” 
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                            Colesniuc Dănuţ – Director executiv  Serviciul Public ,,Bazinul de Înot“ Hunedoara 
17 voturi “pentru” 

                            Laslău Militon Dănuţ - consilier juridic Direcţia juridică 17 voturi “pentru”                                             
 

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 
publice pentru închirierea spaţiului menţionat mai sus,  este următoarea: 
 
Preşedinte:         Lovasz Bianca – Director Direcţia Venituri; 
Membri:               Giurgiu Valentina - Director economic; 

       Pahonţu Cristina – inspector asistent Compartiment concesiuni, închirieri; 
                            Colesniuc Dănuţ – Director executiv  Serviciul Public ,,Bazinul de Înot“ 

Hunedoara; 
                            Laslău Militon Dănuţ - consilier juridic Direcţia juridică 
                                                                                                                                            

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezerv ă a 
comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru închirierea spaţiului menţionat 
mai sus, a constatat următoarele: 
 
Leu Mihai – Administrator public, preşedinte de rezervă 17 voturi “pentru”   
Ienciu Maria –Diana – inspector de specialitate Serviciul Public ,,Bazinul de Înot“ Hunedoara, 
membru de rezervă 17 voturi “pentru”   
Popa Anişoara – Director executiv adjunct, membru de rezervă 17 voturi “pentru”   
Ion Maria  – inspector principal , Biroul impozite şi taxe locale,  persoane juridice,  disciplină 

contractuală, membru de rezervă 17 voturi “pentru”   
 Toma Anamaria – consilier juridic Direcţia juridică, membru de rezervă 17 voturi “pentru”   
 

                    În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 
publice pentru închirierea spaţiului menţionat mai sus,  este următoarea: 
                                                                                                                                           
Leu Mihai – Administrator public, preşedinte de rezervă; 
Ienciu Maria –Diana – inspector de specialitate Serviciul Public ,,Bazinul de Înot“ Hunedoara, 
membru de rezervă; 
Popa Anişoara – Director executiv adjunct, membru de rezervă; 
Ion Maria  – inspector principal , Biroul impozite şi taxe locale,  persoane juridice,  disciplină 

contractuală, membru de rezervă; 
 Toma Anamaria – consilier juridic Direcţia juridică, membru de rezervă. 
 
 

A părăsit sala de şedinţă dl consilier Bobouţanu Dan, numărul consilierilor locali 
prezenţi este de 16 în momentul de faţă. 

 
Art.5-8 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.172/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
A sosit în sala de şedinţă dl consilier Bobouţanu Dan, numărul consilierilor locali 

prezenţi este de 17 în momentul de faţă. 
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La punctul 12 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea  efectuării demersurilor pentru 
înregistrarea în  Cartea Funciară a  terenului in suprafaţă de 295,0 mp situat în b-dul Republicii,  
municipiul  Hunedoara, înscris in CF Hunedoara nr. 65780, nr. cadastral 65780  din proprietatea  
Statului Român în proprietatea  publică  a municipiului Hunedoara. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Magaon Jane : 
„Aş vrea să ştiu cine vrea să îl cumpere? Se pregăteşte pentru cine?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Municipiul Hunedoara, este pentru Centrul Naţional de Informare Turistică a 

municipiului Hunedoara, proiect cu finanţare europeană. Scrie în nota de fundamentare, în raport, 
nu este spre vânzare.” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.173/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 13 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie).  Proiect de hotărâre privind aprobarea  concesionării  directe, în condiţiile 
legii, a  terenului în suprafaţă de 100,0 mp, situat în str. Gheorghe Bariţiu  din municipiul 
Hunedoara, înregistrat în C.F. Hunedoara nr. 65499, nr. cadastral 65499, aflat în proprietatea 
municipiului Hunedoara.  
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Palcău Ciprian : 
„Cât e mp pentru acest teren?” 
 
Dna Aldea Ana Maria : 
„1,8 lei/mp/an.” 
 
Dl. Palcău Ciprian : 
„…deci nu e greşeală, credeam că e o greşeală la 1,8 lei/mp/an, propun un 

amendament de 10 lei/mp/an.” 
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Dl. Rusu Constantin : 
„Vreau să ştiu, faptic, unde este amplasat terenul. În spatele Casei de Cultură, este o 

groapă imensă şi lângă acea groapă este birtul „3 placaje”.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Sub „3 placaje”.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„Dacă îmi aduc bine aminte am avut o cerere de schimb, în şedinţa trecută, nu este 

sub „3 placaje”, atenţie…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Ba da. Dl. consilier, sub „3 placaje” cererea de schimb era lângă acest teren.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„Atunci sub „3 placaje”, care este regimul juridic, se află în chirie şi se doreşte a se 

transmite în concesiune. Concesiunea este 1,8 lei/mp/an, vreau să vă spun un singur lucru. În 2008 
am realizat o construcţie lângă BCR , nu aşa de vizibilă ca această zonă, şi v-aş invita să vă duceţi 
în faţa Casei de Cultură, este acea zonă în plină vizibilitate. Vedeţi că acolo, cred că este de 20 de 
ori mai mult concesiunea pe mp. Doi, când am realizat acea construcţie, înainte de a mi se 
transmite în concesiune, am prezentat proiectul de construcţie, să fie din sticlă, să fie cu termopane, 
cu aluminiu…. Vă întreb un singur lucru, dacă în zona respectivă, zona zero, este oportun să 
transmiţi cu 1,8 lei pe mp/an, o concesiune. Dacă este oportun dat fiind stadiul în care se află „3 
placaje”, ne putem închipui că nu se va face o construcţie deosebită, se va face în acelaşi stil de „3 
placaje”, este vorba de zona zero a oraşului. 

Vroiam să mai întreb un lucru, dacă dl. Gudea a mai beneficiat în temeiul legii de alte 
facilităţi, sau este prima facilitate, pentru că legea prevede că o singură dată ai dreptul să obţii 
această facilitate.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Este prima facilitate. În ceea ce priveşte preţul concesiunii, este preluat din raportul de 

evaluare, noi nu puteam să trecem alt preţ, dvs. aveţi posibilitatea să faceţi amendamente, iar la 
proiectare se va ţine cont de zonă.” 

 
Dl. Rusu Constantin : 
„Putem să avem înainte de a se încheia contractul de concesiune, şi din punctul meu 

de vedere o să mă abţin la acest proiect de hotărâre, să avem un proiect?”  
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Va fi un plan urbanistic, dl. Bilei o să vă spună mai  multe.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„ Avem un oraş atât de prăfuit, şi daţi avize de construcţii pentru tot felul de construcţii. 

Oare nu am putea să prevenim de la început, dacă vrei să construieşti, îmi prezinţi ce vrei să 
construieşti şi când vei construi, vei construi exact aşa cum ţi-am aprobat.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Dl. consilier, eu nu vorbesc în susţinerea proiectului, eu vorbesc în calitate legală, 

aduc lămuriri legale, dânsul a avut dreptul să ceară, noi v-am supus aprobării.” 
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Dl. Rusu Constantin : 
„Am întrebat, unde este amplasarea faptică…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Răspunsurile privind arhitectura este dl. şef de Serviciu Bilei, care vă poate lămuri.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„Am vorbit cu dl. Bilei înainte şi dl. Bilei mi-a spus că acest teren nu este „3 placaje”, 

efectiv ci este sub acel wc public…nu? Atunci?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„El are şi acel wc public, fostul wc public.” 
 
Dl. Bilei Lucian : 
„Daţi-mi voie să aduc nişte lămuriri. Dl. Gudea are contract de închiriere sub acel 

chioşc, care, dacă ţineţi minte a ars şi l-a refăcut repede. Din punct de vedere urbanistic acel chioşc 
nu se potriveşte cu zona, tocmai din cauza asta, dacă vă aduceţi aminte, am prezentat un proiect 
de schimb de teren aici, care nu s-a aprobat. Prin acel proiect de schimb de teren, cu doi 
proprietari, noi consideram că se poate face o construcţie frumoasă acolo. Acel proiect nu s-a 
aprobat, dar dl. Gudea având această mică afacere acolo şi beneficiind de avantajul pe care îl oferă 
legea, potrivit căreia putem să-i dăm 100 mp teren în concesiune directă, pentru construirea unui 
spaţiu comercial. Atenţie, vreau să precizăm chestia asta, să uităm de ideea de „3 placaje”. Deci 
dânsul primeşte în concesiune, în condiţiile legii, pentru construirea unui spaţiu comercial, sau de 
prestări servicii. 

 Conform Legii 50, după ce se face acest contract de concesiune, el are obligaţia de a 
face demersurile şi de a începe construcţia în termen de un an de zile, pentru că altfel pierde 
concesiunea. Asta înseamnă că dl. Gudea în termen de un an de zile va veni cu proiect de spaţiu 
comercial în regim de înălţime P+1, pe care îl vom prezenta în acest consiliu sub formă de plan 
urbanistic de detaliu, care poate fi sau nu aprobat. Nu va face ce doreşte dânsul, va face ce o să ne 
placă şi nouă şi dvs., dacă nu, va pierde concesiunea.” 

 
Dl. Rusu Constantin : 
„Cât plăteşte la ora actuală, având în vedere contractul de închiriere? Vreau să ştiu cât 

este în momentul de faţă, dl. consilier a propus un amendament.” 
 
Dl. Mureşan Vasile:  
„Conform hotărârii de consiliu local, închirierea unui metru de teren pe care nu se 

desfăşoară activitate comercială, se face la 3 lei/mp/lună, iar pentru un teren pe care se desfăşoară 
activitate comercială, închirierea se face la 10 lei/mp/lună.” 

 
Dl. Rusu Constantin : 
„Deci, la ora actuală el are 10 lei/mp/lună.” 
 
Dl. Muzsic Robert:  
„Dl. Palcău, vă rog să mai spuneţi o dată amendamentul, ca să-l putem supune la vot.” 
 
Dl. Palcău Ciprian : 
„Propun 10 lei /mp/ an.” 
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Se supune la vot amendamentul dl. consilier Palcău, care se aprobă în unanimitate. 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă cu 14 voturi „pentru” şi 3 voturi” abţineri” ( Aldea Ana Maria, 

Fărcaş Bianca, Rusu Constantin) 
Art.1-5 se aprobă se aprobă cu 14 voturi „pentru” şi 3 voturi” abţineri” ( Aldea Ana 

Maria, Fărcaş Bianca, Rusu Constantin) 
Art. 6 se aprobă în unanimitate. 
 
Hotărârea nr.174/2013 se aprob ă cu 14 voturi „pentru” şi 3 voturi” ab ţineri” ( 

Aldea Ana Maria, F ărcaş Bianca, Rusu Constantin) 
 
La punctul 14 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie).  Proiect de hotărâre privind aprobarea  dării în folosinţă gratuită a 
magaziei fostului CAP şi a terenului aferent, situate în localitatea Răcăştia, Bisericii Penticostale 
„Betel” din municipiul  Hunedoara, str. Răcăştia, nr.82 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.175/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 15 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării, prin licitaţie publică cu 
strigare, a imobilului compus din clădire P+1E, 2 magazii, atelier, garaj şi depozit, precum şi terenul 
aferent în suprafaţă de 1988,0 mp, situate în  municipiul Hunedoara, p-ţa Libertăţii nr. 24, 
înregistrate în C.F. Hunedoara nr. 62960, nr. cadastrale 62690, 62690-C1, 62690-C2, 62690-C3, 
62690-C4, 62690-C5, 62690-C6, proprietate privată a municipiului Hunedoara. 

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
 

Dl. primar Viorel Arion:  
„Aş vrea să fac o precizare, acest imobil a mai fost o dată pus spre vânzare, la vremea 

respectivă s-a făcut o evaluare la 75.000 euro,noi am solicitat acum o altă evaluare  care a fost 
făcută la 50.000 euro. Noi vă propunem să luăm în considerare vechea evaluare de 75.000 euro, 
pentru că din punctul nostru de vedere nu credem că imobilul s-a degradat aşa de mult încât să 
justifice o reducere cu peste 30% a preţului.” 

 
- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

 
                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
                      Procedând la numărarea buletinelor de vot stabilirea comisiei în vederea organizării şi 
desfăşurării  licitaţiei publice pentru vânzarea  imobilului compus din clădire P+1E, 2 magazii, 
atelier, garaj şi depozit, precum şi terenul aferent în suprafaţă de 1988,0 mp, situate în  municipiul 
Hunedoara, p-ţa Libertăţii nr. 24, înregistrate în C.F. Hunedoara nr. 62960, nr. cadastrale 62690, 
62690-C1, 62690-C2, 62690-C3, 62690-C4, 62690-C5, 62690-C6, proprietate privată a municipiului 
Hunedoara, a constatat următoarele: 
 
 Demeter Ladislau – Director tehnic – preşedinte 17 voturi “pentru”             
 Hărănguş Angela – consilier superior Biroul Impozite şi Taxe locale, Persoane juridice, disciplină  
                                                                                       contractuală membru 17 voturi “pentru”             
 Popa Aurelia - Anişoara – Director executiv adjunct – membru 17 voturi “pentru”             
 Gherghina Horia – inspector specialitate Serviciul Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina în  
                                                                      Construcţii şi Cadastru – membru 17 voturi “pentru”             
Laslău Militon Dănuţ – consilier juridic, Direcţia juridică – membru 17voturi “pentru”             
                                                                    

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 
publice pentru vânzarea imobilului menţionat mai sus,  este următoarea: 

 
Demeter Ladislau – Director tehnic - preşedinte; 
 Hărănguş Angela – consilier superior Biroul Impozite şi Taxe locale, Persoane juridice, disciplină  
                                                                                                Contractuala- membru 
 Popa Aurelia - Anişoara – Director executiv adjunct – membru; 
 Gherghina Horia – inspector specialitate Serviciul Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina în  
                                                                                                Construcţii şi Cadastru - membru. 
Laslău Militon Dănuţ – consilier juridic, Direcţia juridică - membru. 
 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezerv ă a 
comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru vânzarea imobilului menţionat 
mai sus, a constatat următoarele: 
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Leu Mihai  – administrator public -  preşedinte de rezervă 17 voturi “pentru”   
Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi Taxe locale, Persoane fizice – membru rezervă 
17 voturi “pentru”   
Preda Camelia – consilier juridic Direcţia de Asistenţă Socială 17voturi “pentru”   

 
                    În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 

publice pentru vânzarea imobilului menţionat mai sus,  este următoarea: 
                                                                                                                                           
     Leu Mihai  – administrator public -  preşedinte de rezervă;  

Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi Taxe locale, Persoane fizice – membru rezervă; 
Preda Camelia – consilier juridic Direcţia de Asistenţă Socială. 

 
 
Art.5-7 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.176/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 16 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre   privind  aprobarea prelungirii duratei contractului  de 
delegare a gestiunii serviciilor publice de salubrizare a municipiului Hunedoara prin concesiune 
nr.41071/5460/25.11.2005. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
„Sunt de acord cu prelungirea contractului, până la efectuarea haltei de gunoi de la 

Bârcea, care nu se ştie când se va face. Doresc ca să punctăm acest lucru, ca acest preţ care este 
actualmente nemodificat, să rămână în continuare pe aceşti 2 ani de zile, nu ca peste 6 luni de zile, 
pentru că contractul încetează în  2014, este valabil până în 15.01.2014. Să existe nişte condiţii de 
creştere a preţului în funcţie de motorină, are dreptate dna contabilă, că preţul neîncasatelor 
influenţează într-un anumit fel, dar trebuie să-ţi asumi răspunderea când faci ceva. 

 Condiţia care este: să fie punctat acest lucru, ca preţul actual stipulat în contract să 
nu fie modificat.” 

 
Dl. Voinia Caludiu : 
„Dacă se cere mărirea, să fie reziliat contractul.” 
 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Buganariu : 
„Faceţi amendament? Formulaţi-l.” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
„Da, amendament. Sunt de acord cu prelungirea contractului cu firma de salubrizare 

din Municipiul Hunedoara pe încă 2 ani de zile, începând cu 15.01.2014, cu condiţia ca să nu fie 
modificate actualele preţuri din acest moment, 1 iulie 2013. Dacă vor fi modificate, să se rezilieze 
acest contract.” 
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Dl. primar Viorel Arion : 
„Dl. consilier, dacă aţi citit atent nota de fundamentare, se specifică foarte clar, că în 

situaţia în care ADI-ul devine funcţionabil, contractul va înceta. Este foarte probabil ca acest 
contract să înceteze în 6 luni, un an sau poate într-un an jumătate, noi nu avem de unde să ştim.” 

 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
„Corect, atunci ca să nu fie preţul modificat.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„Ceea ce a spus dl. primar este adevărat, când ADI-ul va intra în funcţiune, contractul 

va fi reziliat. Revin la primul element, anume prelungirea duratei, se prelungeşte doar durata, 
termenii rămân aceeaşi, aşa se înţelege. Dl. Crişan foarte bine face, a dorit să puncteze încă o 
dată, în sensul prelungirii contractului pe încă 2 ani de zile în termenii contractului existenţi la ora 
actuală, deşi se prelungeşte doar durate, nu se modifică nici un alt termen în contract. Dar poate că 
nu este greşit să precizăm, să punctăm, aprobă prelungirea duratei, în condiţiile termenilor 
contractuali la data prezentului act adiţional.” 

 
Dl. Palc ău Ciprian : 
„Am o întrebarea pentru dna de la Salub, dvs. sunteţi în reorganizare?” 
 
Reprezentant S.C Salub : 
„Da.” 
 
Dl. Palc ău Ciprian : 
„Şi atunci de unde ştim noi că o să mai existaţi peste 6 luni?” 
 
Reprezentant S.C Salub : 
„Suntem în reorganizare de 3 ani, şi acesta este ultimul an, am funcţionat în aceşti 3 

ani. Planul a fost aprobat, ratele au fost achitate, probabil că vom ieşi din reorganizare.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„Acest lucru noi nu l-am ştiut, şi chiar are importanţă din punctul meu de vedere. S-ar 

putea să intraţi în lichidare. De ce cereţi pe doi ani de zile, de ce nu cereţi pe un an de zile?” 
 
Reprezentant S.C Salub : 
„Este durata minimă pe care o putem prelungi.” 
 
Dl primar Viorel Arion : 
„Noi nu putem prelungi contractul decât o singură dată, şi există riscul ca să nu dăm 

drumul la ADI, până atunci. Contractul nu mai poate fi prelungit încă o dată.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„Am înţeles.” 
 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan : 
„Toate părerile au mers în direcţia de a stopa aceste creşteri, ele sunt justificate din 

punctul nostru de vedere, chiar dacă dvs. vă faceţi datoria ca şi societate de salubrizare, şi am 
spus-o la toate şedinţele pe care le avem săptămânal. Cu siguranţă vor urma şi alte discuţii pe tema 
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măririi tarifului la apă, dar oraşul nostru nu suportă în momentul de faţă o creştere. Asta nu 
înseamnă că nu o să vă ajutăm să vă recuperaţi cele 30 de miliarde pe care le aveţi de recuperat 
de la asociaţiile de proprietari, care de fapt sunt proprietarii din municipiul Hunedoara,  cei care ne-
au ales pe noi, şi care trebuie să înţeleagă că dacă nu plătesc, într-o bună zi probabil că dvs. nu o 
să mai ridicaţi gunoiul, aşa cum aţi spus-o de mai multe ori. Sper să ajungem, cel puţin acolo, la o 
înţelegere să recuperăm din acei bani şi viitoarea şedinţă de consiliu local, voi propune acea 
hotărâre, care acum stă pe site, cu amendarea tuturor agenţilor economici şi a cetăţenilor care nu 
au contracte încheiate cu Salub-ul, amenzi pe care le vom prinde în acea hotărâre şi împreună cu 
poliţia locală, sper ca în această direcţie să vă putem ajuta.  

În momentul de faţă cetăţeanul dacă nu-şi plăteşte acea factură de gunoi pe care o 
are, nu cred că ar suporta o creştere şi mai mare şi sper ca colegii mei să fie atenţi şi în momentul 
în care se va face şi va deveni funcţional acel ADI, preţul gunoiului va trebui să ajungă undeva la 
nivelul Uniunii Europene. Va fi foarte mare.” 

 
Dl secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Dl. consilieri Crişan şi Rusu, au avut un amendament identic, vă rog să-l formulaţi.” 
 
Dl. Rusu Constanatin : 
 „Introducerea la art.1 : Aprobă  prelungirea duratei Contractului de delegare a gestiunii 

serviciilor publice de salubrizare a municipiului Hunedoara prin concesiune  nr. 
41071/5460/25.11.2005 - precolectarea, colectarea, transportul si depozitarea deşeurilor 
municipale, cu 2 ani, respectiv de la 15.01.2014 până la 15.01.2016, în condițiile contractuale 
existente la data încheierii prezentului act adiţional, conform anexei, care face parte integrantă din 
prezenta hotărâre.” 
 

Se supune la vot amendamentul dl. consilier Rusu Constantin şi Crişan Ovidiu, care 
se aprobă cu 16 voturi „pentru” şi un vot „abţinere” (Palcău Ciprian). 

 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă cu 16 voturi „pentru” şi un vot „abţinere” (Palcău Ciprian). 
Art.1-3 se aprobă cu 16 voturi „pentru” şi un vot „abţinere” (Palcău Ciprian). 
Art. 4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.177/2013 se aprob ă cu 16 voturi „pentru” şi un vot „ab ţinere” 

(Palcău Ciprian). 
 
La punctul 17 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a contractului de 
închiriere nr.1150/2011, pentru terenul situat în Municipiul Hunedoara, intersecţia str.Victoriei cu  
str.Ciprian Porumbescu aflat în domeniul public al Municipiului Hunedoara. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.178/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 18 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie publică a unui 
teren în suprafaţă de 15,0 mp, aflat în domeniul public al municipiului Hunedoara, situat pe platou -  
P-ţa Obor (lângă magazinul Agro Company),  în vederea amplasării unei RULOTE TIP FAST 
FOOD. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dna Olariu Nicoleta : 
„Propun un amendament, 12 lei mp.” 
 
Se supune la vot amendamentul dnei Olariu Nicoleta, care se aprobă cu 16 voturi 

„pentru” şi un vot „abţinere”(Aldea Ana Maria). 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Având în vedere faptul că art. 5 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

                1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
 
                      Procedând la numărarea buletinelor de vot stabilirea comisiei în vederea organizării şi 
desfăşurării  licitaţiei publice pentru închirierea unui teren în suprafaţă de 15,0 mp, aflat în domeniul 
public al municipiului Hunedoara, situat pe platou -  P-ţa Obor (lângă magazinul Agro Company),  în 
vederea amplasării unei RULOTE TIP FAST FOOD, a constatat următoarele: 
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Demeter Ladislau – Director tehnic – preşedinte 17 voturi “pentru” 
Combei Anda Luminiţa – Director executiv - Direcţia Dezvoltare Strategii Comunicare - membru;  17 
voturi “pentru” 
Pahonţu Cristina Marcela– inspector asistent  – Compartiment concesiuni închirieri - membru;  17 
voturi “pentru” 
Gherghina Horia – inspector specialitate - Serviciul Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina în 
Construcţii şi Cadastru – membru 17 voturi “pentru” 
 Laslău Militon Dănuţ – consilier juridic, Direcţia juridică – membru 17 voturi “pentru”   
                                                                                                                             

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 
publice pentru închirierea terenului menţionat mai sus,  este următoarea: 
 
                   Demeter Ladislau – Director tehnic - preşedinte; 
                  Combei Anda Luminiţa – Director executiv - Direcţia Dezvoltare Strategii Comunicare - 
membru; 
                 Pahonţu Cristina Marcela– inspector asistent  – Compartiment concesiuni închirieri - 
membru; 
                   Gherghina Horia – inspector specialitate - Serviciul Urbanism, Amenajarea Teritoriului, 
Disciplina în Construcţii şi Cadastru - membru. 
 Laslău Militon Dănuţ – consilier juridic, Direcţia juridică - membru. 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezerv ă a 
comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru închirierea terenului menţionat 
mai sus, a constatat următoarele: 
 
Leu Mihai – administrator public – preşedinte de rezervă 17 voturi “pentru”   
Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi Taxe locale, Persoane fizice – membru rezervă;              
                                                                                                                        17 voturi “pentru”   
Preda Camelia – consilier juridic Direcţia de Asistenţă Socială - membru rezervă 17 voturi “pentru”   
 

                    În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 
publice pentru închirierea terenului menţionat mai sus,  este următoarea: 
                                                                                                                                           
Leu Mihai – administrator public – preşedinte de rezervă;  
Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi Taxe locale, Persoane fizice – membru rezervă; 
Preda Camelia – consilier juridic Direcţia de Asistenţă Socială - membru rezervă. 
 

A părăsit   sala de şedinţă dl consilier Crişan Ovidiu, numărul consilierilor locali 
prezenţi este de 16 în momentul de faţă. 

 
Art.6-8 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.179/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
 
A sosit în  sala de şedinţă dl consilier Crişan Ovidiu, numărul consilierilor locali 

prezenţi este de 17 în momentul de faţă. 
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La punctul 19 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie publică a 
spaţiului în suprafaţă de 105 mp, situat în Municipiul Hunedoara, str. Zlasti, înscris în CF.1220,cu 
nr. topo 1220/4/3 aflat în domeniul public al Municipiului Hunedoara pentru  desfăşurarea activităţii 
de comerţ cu produse alimentare. 

               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Magaon Jane : 
„Propun un amendament, nu ştiu dacă cunoaşteţi, nu sunt 105 mp ci doar 90 mp, şi 

conform CF nr.1220, cer amendamentul la proiectul de hotărâre să se modifice suprafaţa spaţiului, 
de la 105 mp la 90 mp, conform CF nr.1220, se vor modifica corespunzător şi anexele la proiectul 
de hotărâre.” 

 
Se supune la vot amendamentul dl. consilier Magaon Jane, care se aprobă în 

unanimitate. 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Având în vedere faptul că art. 5 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
                      Procedând la numărarea buletinelor de vot stabilirea comisiei în vederea organizării şi 
desfăşurării  licitaţiei publice pentru închirierea spaţiului în suprafaţă de 105 mp, situat în Municipiul 
Hunedoara, str. Zlasti, înscris în CF.1220,cu nr. topo 1220/4/3 aflat în domeniul public al 
Municipiului Hunedoara pentru  desfăşurarea activităţii de comerţ cu produse alimentare, a 
constatat următoarele: 
 
Demeter Ladislau – Director tehnic – preşedinte 17 voturi “pentru”   
Combei Anda Luminiţa – Director executiv - Direcţia Dezvoltare Strategii Comunicare - membru;  17 
voturi “pentru”   
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Pahonţu Cristina Marcela– inspector asistent  – Compartiment concesiuni închirieri - membru;  17 
voturi “pentru”   
Gherghina Horia – inspector specialitate - Serviciul Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina în 
Construcţii şi Cadastru – membru 17 voturi “pentru”   
 Laslău Militon Dănuţ – consilier juridic, Direcţia juridică – membru 17 voturi “pentru”   
                                                                                                                             

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 
publice pentru închirierea spaţiului menţionat mai sus,  este următoarea: 
 
Demeter Ladislau – Director tehnic - preşedinte; 
Combei Anda Luminiţa – Director executiv - Direcţia Dezvoltare Strategii Comunicare - membru; 
Pahonţu Cristina Marcela– inspector asistent  – Compartiment concesiuni închirieri - membru; 
Gherghina Horia – inspector specialitate - Serviciul Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina în 
Construcţii şi Cadastru - membru. 
 Laslău Militon Dănuţ – consilier juridic, Direcţia juridică - membru. 
 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezerv ă a 
comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru închirierea spaţiului menţionat 
mai sus, a constatat următoarele: 
 
Leu Mihai – administrator public – preşedinte de rezervă 17 voturi “pentru”   
Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi Taxe locale, Persoane fizice – membru rezervă;              
                                                                                                                        17 voturi “pentru”   
Preda Camelia – consilier juridic Direcţia de Asistenţă Socială - membru rezervă 17 voturi “pentru”   
 

                    În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 
publice pentru închirierea spaţiului menţionat mai sus,  este următoarea: 
                                                                                                                                           
Leu Mihai – administrator public – preşedinte de rezervă;  
Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi Taxe locale, Persoane fizice – membru rezervă; 
Preda Camelia – consilier juridic Direcţia de Asistenţă Socială - membru rezervă. 
 

Art. 6-8 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.180/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 20 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situată în 
Municipiul Hunedoara, Str.  Mureşului, nr. 6, bl. C42, sc. A, ap. 2, parter. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei Aldea Ana Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.181/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 21 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie).  Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situată în 
Municipiul Hunedoara, Str. Intrarea Spicului, nr. 5, bl. L5, sc. B, et. 3, ap. 34. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei Aldea Ana Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.182/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 

La punctul 22 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situată în 
Municipiul Hunedoara, Str.  Transilvaniei, nr. 5, bl. V 7, ap. 24, parter. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei Aldea Ana Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu i sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-6 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.183/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 23 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitaţie publică cu 
strigare a spaţiului  situat în municipiul Hunedoara, str.George Enescu nr.7, bloc 129, înregistrat în 
C.F. Hunedoara nr. 61780-C1-U6, nr. cadastral 61780-C1-U6, aflat în  proprietate privată  a 
municipiului Hunedoara. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
 

Dl. primar Viorel Arion : 
„Aici aş vrea să fac o precizare, avem un raport de evaluare făcut de Parc Industrial, a 

fost evaluat la preţul de 590 euro/mp. Noi v-am propus preţul de 900 euro/mp, mergând pe ideea că 
acum câteva săptămâni, în aceeaşi zonă s-a vândut Diamaris-ul cu peste 900 euro/mp şi 
considerăm că preţul pieţei este acesta la care s-a şi vândut efectiv un spaţiu.” 
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                -   d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget. 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice  
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ. 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„Este vorba de spaţiul unde a fost locaţia Bank Post-ului? E vorba de acel spaţiu, da? 

Nu era mai favorabil să-l dăm în chirie? Câştigam o redevenţă lunară. A fost o întrebare. Spaţiul stă 
închis de 2-3 ani de zile, ştim în ce condiţii a plecat Bank Post-ul, dar nu poate fi închiriat? Soluţia 
aceasta este cea mai bună?” 

 
Dl. primar Viorel Arion : 
„A mai fost închiriat pe doi ani de zile, nu s-a plătit chirie şi a stat gol…..” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„Am înţeles. În al doilea rând, raportul de evaluare am văzut că este făcut de Parc 

Industrial. Parcul Industrial are evaluator autorizat?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Da are. Are completat obiectul de activitate.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„De aceea am şi întrebat….dna consilier spune că ar fi conflict de interese….” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Dacă Registrul Comerţului i-a aprobat….” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„Un element important, când se face vânzarea şi se stabileşte preţul de pornire aceşti 

3.916 lei /mp, îi raportăm la suprafaţa construită de 317 mp, sau la suprafaţa utilă, care este de 259 
mp. Am vorbit cu dl. Bilei, şi mi-a spus că se face vânzarea la suprafaţa construită. Când vorbim de 
transmiterea în folosinţă din concesiune în chirie  vorbim de suprafaţă utilă. La vânzarea se ia în 
considerare suprafaţa construită. Vă pot confirma un lucru, în momentul în care se fac tranzacţiile la 
birourile notariale, evaluarea în vederea stabilirii preţului minim de vânzare se face prin raportarea 
unei valori pe mp, la suprafaţa construită şi nu la suprafaţa utilă.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Preţul este stabilit la suprafaţa construită.” 

 
Dl. Rusu Constantin : 
„Asta vreau să vă spun, cei 3.916 lei/mp este raportat la suprafaţa construită de 317 

mp.” 
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Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Da.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
                      Procedând la numărarea buletinelor de vot stabilirea comisiei în vederea organizării şi 
desfăşurării  licitaţiei publice pentru vânzarea spaţiului  situat în municipiul Hunedoara, str.George 
Enescu nr.7, bloc 129, înregistrat în C.F. Hunedoara nr. 61780-C1-U6, nr. cadastral 61780-C1-U6 
aflat în  proprietate privată  a municipiului Hunedoara, a constatat următoarele: 
 
Demeter Ladislau – Director tehnic – preşedinte 17 voturi “pentru 
Combei Anda Luminiţa – Director Direcţia Dezvoltare,Strategii, Comunicare  - membru 17 voturi 
“pentru 
 Popa Aurelia - Anişoara – Director economic adjunct – membru 17 voturi “pentru 
 Bilei Lucian – Şef Serviciul Urbanism, amenajarea teritoriului, disciplina în construcţii – membru 17 
voturi “pentru 
Laslău Militon Dănuţ – consilier juridic, Direcţia juridică  - membru 17 voturi “pentru”   
                                                                                                                            

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 
publice pentru vânzarea spaţiului  menţionat mai sus,  este următoarea: 
 
Demeter Ladislau – Director tehnic - preşedinte; 
Combei Anda Luminiţa – Director Direcţia Dezvoltare,Strategii, Comunicare  - membru; 
 Popa Aurelia - Anişoara – Director economic adjunct – membru; 
 Bilei Lucian – Şef Serviciul Urbanism, amenajarea teritoriului, disciplina în construcţii - membru. 
Laslău Militon Dănuţ – consilier juridic, Direcţia juridică  - membru 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezerv ă a 
comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru vânzarea spaţiului  menţionat 
mai sus, a constatat următoarele: 
 
Leu Mihai – administrator public – preşedinte de rezervă 17 voturi “pentru”   
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Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi taxe locale, persoane fizice – membru rezervă 17 
voturi “pentru”   
Preda Camelia – consilier juridic Direcţia de Asistenţă Socială - membru rezervă 17 voturi “pentru”   
 

                    În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 
publice pentru vânzarea spaţiului  menţionat mai sus,  este următoarea: 
                                                                                                                                           
Leu Mihai – administrator public – preşedinte de rezervă;  
Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi taxe locale, persoane fizice – membru rezervă; 
Preda Camelia – consilier juridic Direcţia de Asistenţă Socială - membru rezervă. 

 

Art. 5-7 se aprobă în unanimitate. 
                      Hotărârea nr.184/2013 se aprob ă în unanimitate 
 

La punctul 24 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitaţie publică cu 
strigare a  unor spaţii situate în municipiul Hunedoara , str. N. Bălcescu nr.1, înregistrate în C.F. 
Hunedoara nr. 1523 N, nr. cadastral 2568-C1-U6 (spalator), C.F. Hunedoara nr. 60026-C1-U55, nr. 
cad. 2568-C1-U16, C.F. Hunedoara nr. 1542 N, nr. cad. 2568-C1-U25,  C.F. Hunedoara nr. 60026-
C1-U56, nr. cad. 2568-C1-U31, C.F. Hunedoara nr. 60026-C1-U51, nr. cad. 2568-C1-U32,  C.F. 
Hunedoara nr. 1565 N, nr. cad. 2568-C1-U48, C.F. Hunedoara nr. 60026-C1-U52, nr. cad. 2568-
C1-U63, C.F. Hunedoara nr. 60026-C1-U23, nr. cad. 2568-C1-U66, C.F. Hunedoara nr. 60026-C1-
U54,  nr. cad. 2568-C1-U75, aflate în  proprietate privată  a municipiului Hunedoara. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

                1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
                      Procedând la numărarea buletinelor de vot stabilirea comisiei în vederea organizării şi 
desfăşurării  licitaţiei publice pentru vânzarea unor spaţii situate în municipiul Hunedoara , str. N. 
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Bălcescu nr.1, înregistrate în C.F. Hunedoara nr. 1523 N, nr. cadastral 2568-C1-U6 (spalator),  C.F. 
Hunedoara nr. 60026-C1-U55,  nr. cad. 2568-C1-U16 ,  C.F. Hunedoara nr. 1542 N,  nr. cad. 2568-
C1-U25,  C.F. Hunedoara nr. 60026-C1-U56,  nr. cad. 2568-C1-U31, C.F. Hunedoara nr. 60026-C1-
U51,  nr. cad. 2568-C1-U32,  C.F. Hunedoara nr. 1565 N,  nr. cad. 2568-C1-U48, C.F. Hunedoara 
nr. 60026-C1-U52,  nr. cad. 2568-C1-U63, C.F. Hunedoara nr. 1583 N,  nr. cad. 2568-C1-U66, C.F. 
Hunedoara nr. 60026-C1-U54,  nr. cad. 2568-C1-U75, aflate în  proprietate privată  a municipiului 
Hunedoara, a constatat următoarele: 
 
 
Demeter Ladislau – Director tehnic – preşedinte 17 voturi “pentru 
Combei Anda Luminiţa – Director Direcţia Dezvoltare,Strategii, Comunicare  - membru 17 voturi 
“pentru 
 Popa Aurelia - Anişoara – Director economic adjunct – membru 17 voturi “pentru 
 Bilei Lucian – Şef Serviciul Urbanism, amenajarea teritoriului, disciplina în construcţii – membru 17 
voturi “pentru 
Laslău Militon Dănuţ – consilier juridic, Direcţia juridică  - membru 17voturi “pentru”   
                                                                                                                            

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 
publice pentru vânzarea spaţiilor  menţionate mai sus,  este următoarea: 
 
Demeter Ladislau – Director tehnic - preşedinte; 
Combei Anda Luminiţa – Director Direcţia Dezvoltare,Strategii, Comunicare  - membru; 
 Popa Aurelia - Anişoara – Director economic adjunct – membru; 
 Bilei Lucian – Şef Serviciul Urbanism, amenajarea teritoriului, disciplina în construcţii - membru. 
Laslău Militon Dănuţ – consilier juridic, Direcţia juridică  - membru 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezerv ă a 
comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru vânzarea spaţiilor  menţionate 
mai sus, a constatat următoarele: 
 
Leu Mihai – administrator public – preşedinte de rezervă 17 voturi “pentru”   
Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi taxe locale, persoane fizice – membru rezervă 17 
voturi “pentru”   
Preda Camelia – consilier juridic Direcţia de Asistenţă Socială - membru rezervă 17 voturi “pentru”   
 

                    În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 
publice pentru vânzarea spaţiilor  menţionate mai sus,  este următoarea: 
                                                                                                                                           
Leu Mihai – administrator public – preşedinte de rezervă;  
Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi taxe locale, persoane fizice – membru rezervă; 

Preda Camelia – consilier juridic Direcţia de Asistenţă Socială - membru rezervă. 
 
Art.5-7 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.185/2013 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 25 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării, din bugetul local al 
municipiului Hunedoara, a sumei de  până la 9.720 lei cu ocazia vizitelor delegaţiilor străine ți 
românețti  în municipiul Hunedoara în luna iulie 2013 . 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Mărginean Alexandru : 
„Nu ştiu cum s-a calculat suma, 9.720 lei, este ca şi la magazin, nu vei plăti mai mult 

de 99,98 lei, este o simplă observaţie.” 
 
Dna Giurgiu Valentina : 
„Există o Ordonanţă, unde sunt prevăzute nişte plafoane exacte, tariful de masă pe zi 

şi în funcţie de numărul de invitaţi pe care o să-i avem, a ieşit un calcul.” 
 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan:  
„Pe consilieri i-aţi luat în calcul?” 
 
Dna Giurgiu Valentina : 
„Nu, doar 4 persoane din cadrul Primăriei…” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Buganriu : 
„Nu au fost nici o dată cuprinşi şi  consilierii.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.186/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 26 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de fezabilitate şi a 
indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie „Construire şi dotare Centru Naţional 
de Informare şi Promovare Turistică în municipiul Hunedoara”, aprobarea proiectului „Construire şi 
dotare Centru Naţional de Informare şi Promovare Turistică în municipiul Hunedoara” precum şi a 
cheltuielilor aferente acestuia. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
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- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-8 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.187/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 27 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ţi). Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice – 
organigrama si a statului de funcţii pentru aparatul de specialitate al Primarului municipiului 
Hunedoara si pentru Serviciile Publice subordonate Consiliului Local al Municipiului Hunedoara. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.188/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 28 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie).  Proiect de hotărâre privind aprobarea  efectuării demersurilor pentru 
înregistrarea în  Cartea Funciară a  terenului in suprafaţă de 173,0 mp situat în str. Mărţişorului,  
municipiul  Hunedoara , înscris in CF Hunedoara nr. 62190, nr. top 2170/5/A  din proprietatea  
Statului Român în proprietatea  publică  a municipiului Hunedoara. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.189/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
A părăsit   sala de şedinţă dl consilier Rusu Constantin, numărul consilierilor locali 

prezenţi este de 16 în momentul de faţă. 
 
La punctul 29 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie).  Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Consiliului Local  al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală  a ASOCIAŢIEI 
DE DEZVOLTARE INTERCOMUNITARĂ AQUA PREST HUNEDOARA . 
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               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei Aldea Ana Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.190/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 30 al ordinii de zi - Prezentarea Deciziei nr.28/20.05.2013 a Curţii de 

Conturi a României –Camera de conturi a judeţului Hunedoara şi Raportul de control 
nr.76/563/19.04.2013, comunicate prin adresa înregistrată la Primăria Municipiului Hunedoara sub 
nr. 30247/2013. 

Nu sunt înscrieri la cuvânt.  
 
La punctul 31 al ordinii de zi - Prezentarea Deciziei nr.40/27.05.2013 a Curţii de 

Conturi a României –Camera de conturi a judeţului Hunedoara şi Procesul-verbal de constatare 
nr.2935/377/2013, comunicate prin adresa înregistrată la Primăria Municipiului Hunedoara sub nr. 
32882/2013. 

 
Nu sunt înscrieri la cuvânt.  

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 

 
La punctul 28 al ordinii de zi – Diverse 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
„Două lucruri vreau să vă spun, vreau să vă mulţumesc pentru deciziile pe care le-aţi 

luat în şedinţele  anterioare privind afilierea primăriei la Bursa Română de Mărfuri, ieri am avut 
prima tranzacţie pe Bursa Română de Mărfuri, şi am reuşit să obţinem energia electrică la un preţ 
cu 35% mai mic faţă de preţul avut până acum. Asta reprezintă o economie la bugetul local de 4,2 
miliarde de lei, principalii beneficiari sunt instituţiile publice aflate în municipiul Hunedoara. 
Intenţionăm ca în următoarele săptămâni să facem acelaşi lucru şi la gazul metan. 

 A doua chestiune, împreună cu dl. viceprimar Bobouţanu şi cu domnişoara Aranka, ia 
este plecată acum la Szombathely pentru consultanţă în privinţa Zilelor Oraşului Szombathely şi a 
turismului din zona Szombathely. Vrem să schimbăm un pic formatul Zilelor Municipiului Hunedoara 
şi să-l adaptăm, dacă este posibil, după modelul Oraşului Szombathely. 

 Perioada de desfăşurare a Zilelor Hunedoarei va fi pe o săptămână de zile, vom 
începe de duminică, pe un model de succes care funcţionează în Szombathely de aproape 15 ani, 
după care în fiecare zi a săptămânii vom avea o temă specifică: ziua culturii, ziua sportului, ziua 
teatrului, în aşa fel încât fiecare dintre cetăţeni să se regăsească în acţiunile pe care le vom 
organiza. În zilele de vineri, sâmbătă şi duminică va fi pe vechiul model, cu spectacol, aşa cum a 
fost şi în anii precedenţi.  
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Noi sperăm, nu o să avem un milion de turişti cum a ajuns Oraşul Szombathely la ora 
actuală, dar sperăm ca această schimbare de program să ne genereze şi un număr mai mare de 
turişti în municipiul Hunedoara.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Am rugămintea, dl. consilieri, să nu aveţi probleme cu A.N.I.  nu au depus declaraţiile: 

dl. Crişan, dl. Farcaş şi dna Takacs şi vă rog ceilalţi consilieri care nu au adus raportul de activitate.” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
„Este 50 de milioane amenda, pentru nedepunere.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Plus nişte drumuri la Bucureşti…” 
 
Dna Noghi ţă Lumini ţa: 
„Vreau să vă anunţ că în 6-7 iulie, are loc la Pestişul Mare, Nedee, aşa că vă invit pe 

toţi să participaţi.” 
 
Dl. Voinia Claudiu : 
„O problemă legată de Eon şi de bugetul acordat pentru învăţământ. Avem somaţie de 

la Eon Gaz, datorită neachitării obligaţiilor de plată a facturilor de gaz, începând cu data de 29 iunie 
2013 ora 8, sunt sistate punctele de consum ale Colegiului Tehnic Matei Corvin, asta înseamnă Str. 
Victoriei nr. 17, Ciprian Porumbescu nr.1 bis şi şcoala din Pestişul Mare. 

 Încă de la întocmirea bugetului am spus că este insuficient, vă spun foarte 
argumentat. Bugetul pe anul trecut 18 miliarde din care utilităţile, gaz, curent este de 12 miliarde. 
Anul acesta mi s-a dat 7,5 miliarde, deşi s-a aprobat bugetul în aprilie, am solicitat, a 12 parte din 
bugetul pe anul trecut, pe lunile de început, ca să pot achita facturile de gaz şi curent. S-au adunat 
restanţe de 426.262,2 lei. În acelaşi timp am descoperit că Eon Gaz ne factura acciza nelegal, am 
spus şi în şedinţa de luna trecută şi doresc să citesc pentru că am răspunsul de la Eon: referitor la 
solicitarea de recalculare a accizelor în baza prevederilor art. 206 li. K, din Codul Fiscal, care spune 
următoarele: orice produs energetic utilizat drept combustibil pentru încălzire de către spitale, 
sanatorii, aziluri de bătrâni, orfelinate, alte instituţii de asistenţă socială, instituţii de învăţământ şi 
locaşuri de cult, este scutită de la plata accizelor.” 

 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
„Dl. director, vă întrerup un pic, vedeţi că Spitalul Hunedoara a luat de bună ce aţi 

spus dvs. a făcut solicitare şi a primit banii înapoi. Trebuie să faceţi adresă.” 
 
Dl. Voinia Claudiu : 
„Am făcut solicitare şi mi se spune: vă rog să ne transmiteţi o declaraţie pe proprie 

răspundere în care să precizaţi pentru fiecare consum, cantităţi lunare de gaze naturale consumate 
pe încălzire pe perioada iunie 2010 – mai 2013, termenul de prescripţie este de 3 ani. Instituţiile 
municipalităţii, toate trebuie să primească banii înapoi. Şi primăria trebuie să ceară banii înapoi, şi 
vor fi sume consistente.” 

 
Dna Giurgiu Valentina : 
„Trebuie să ceară separat, primăria cere pentru consumul ei.” 
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Dl. Voinia Claudiu : 
„Primăria cere pentru instituţiile de asistenţă socială…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Dvs. aveţi personalitate juridică.” 
 
Dl. Voinia Claudiu : 
„Am personalitate, dar nu am compartiment juridic şi de aceea e nevoie de asistenţă 

juridică.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„O să vă ajutăm.” 

 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan : 
„Când se prescrie?” 
 
Dl. Voinia Claudiu : 
„Ele se prescriu în 3 ani. Ei nu pot să ne dea decât din 2010, dacă le solicităm. Putem 

solicita chiar daune, de aceea compartimentul juridic poate să ceară daune de la Eon, pentru 
facturare în plus.” 
 

Dna Fărcaş Bianca : 
„Vreau să ridic o problemă vis-a-vis de cetăţenii care locuiesc pe strada I.L. Caragiale, 

bd. Dacia, bd. Rusca, s-au înmulţit foarte mult păsările, mai exact ciorile, agresează aceşti cetăţeni, 
s-au trezit în balcon cu puiet. Ştiu că există o lege de protecţie, dar dacă s-ar găsi o variantă.” 

 
Dna Mornea Maria : 
„Vreau să ridic o problemă şi anume rectificarea bugetului local. Ni s-a prezentat 

anexa 2, care se spune că este rectificată, fără să fie prezentată stadiile fizice,  să vedem pentru ce 
se solicită rectificarea, pentru fiecare element în parte. În plus în nota de fundamentare sunt 
prevăzute câteva elemente pentru care se solicită rectificarea. Nota de fundamentare trebuie 
făcută, zic eu, tot pe acest tabel, ca să priceapă toată lumea. Dacă soliciţi rectificarea în plus la 
reparaţii curente şi la ce stadiu am ajuns. Este o chestie de transparenţă, trebuie să spun atât am 
stadiile fizice…. 

A doua problemă, acest caiet de sarcini, în care este cuprins contractul cadru, pentru 
acel cabinet de masaj. Eu zic că ar trebui un pic mai multă transparenţă şi aici, dacă se încadrează 
sau nu în actuala lege 74, pentru că zic eu că trebuie să dăm aceeaşi egalitate de şanse la toţi 
agenţii economici. 

Referitor la rectificarea bugetară. Asta este solicitarea mea. În momentul în care 
solicitaţi rectificarea bugetară, vreau să ştiu care sunt stadiile fizice, pentru care solicitaţi rectificarea 
bugetară, adică suma care este solicitată şi pe ce este cheltuită, la anexa 2…  ” 

 
Dna Giurgiu Valentina : 
„În nota de fundamentare, la fiecare punct sunt trecute motivele… în ce sens? O 

cheltuială..” 
 
Dna Mornea Maria : 
„Dna Giurgiu, asta este anexa…” 
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Dna Giurgiu Valentina : 
„Dvs. aveţi o listă de investiţii…” 
 
Dna Mornea Maria : 
„O listă de investiţii la care am solicitat ….vreau să ştiu care este suma care s-a utilizat 

şi pentru ce, eu zic că nu este greu de înţeles…” 
 
Dna Giurgiu Valentina : 
„În nota de fundamentare putem să trecem mai multe amănunte.” 
 
Dna Mornea Maria : 
„…dar şi în această anexă, din momentul ce dvs. solicitaţi realocare dintr-o parte în 

alta, să ştim care sunt stadiile fizice, efectiv…” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 

Dl. Cri şan Ovidiu:  
„Vreau să spun că, pe strada Cloşca nu este lumină.” 
 
Dl. delegat s ătesc de la Gro ş: 
„În urmă cu o lună am ridicat problema cu iluminatul stradal, până la ora actuală nu a 

venit nimeni. În urmă cu 3 luni de zile drumul de la Groş a fost refăcut, au pus zgură, au băgat 
utilajele, acum este mai rău ca şi înainte. Poate că dl. Moloţ, care ne-a promis în campania 
electorală că va face drumul, poate că ne va ajuta.” 
 
 

Dl. Muzsic Robert:  
„Doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinţa de astăzi a Consiliului Local 

Hunedoara.” 
 
 
 
 
 
 
 
PREŞEDINTE,                        SECRETAR,                                  ÎNTOCMIT, 
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ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 

MINUTA 
 

şedin ţei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data de 28.06.2013 
 
 
 

1. Proiect de hotărâre privind validarea mandatului de consilier în Consiliul Local al 
Municipiului Hunedoara, a doamnei Mornea Maria. 

 Hotărârea nr.163/2013 se aprob ă în unanimitate . 
                   

2. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr.125/2012 privind organizarea comisiilor de specialitate. 

 Hotărârea nr.164/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

3. Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei la Hotărârea Consiliului Local 
nr.131/2012 privind  repartizarea  pe zone a consilierilor locali în vederea îndeplinirii  
responsabilităţilor ce le revin potrivit prevederilor legale în vigoare. 

 Hotărârea nr.165/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

4. Proiect de hotărâre privind reorganizarea Comitetului de înfrăţire şi a comisiilor 
pentru oraşele înfrăţite. 

 Hotărârea nr.166/2013 se aprob ă în unanimitate . 
 

5. Proiect de hotărâre pentru  modificarea Hotărârii Consiliului local nr.79/2013 privind 
numirea reprezentanţilor Consiliului local al Municipiului Hunedoara  în Consiliile de Administraţie 
ale unităţilor de învăţământ preuniversitare şi unităţilor preşcolare aflate pe raza administrativ 
teritorială a Municipiului Hunedoara, pentru anul şcolar 2012 – 2013. 

 Hotărârea nr.167/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului 
Hunedoara, pe anul 2013. 

 Hotărârea nr.168/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
                      7. Proiect de hotărâre privind acordarea de înlesniri la plata impozitului pe clădiri 
pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în ultimele 60 de luni. 
                       Hotărârea nr.169/2013 se aprob ă în unanimitate. 
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8. Proiect de hotărâre privind ajustarea preţurilor şi tarifelor practicate de S.C. 
Salub S.A. Ploieşti – Punct de lucru Hunedoara, pentru prestarea serviciilor publice de 
salubrizare. 

Titlul hot ărârii întrune şte 12 voturi „împotriv ă”  şi 5 voturi „ab ţineri” (Cazan 
Florian, F ărcaş Bianca, Bobou ţanu Dan, Artean Mircea, M ărginean Alexandru ). Având în 
vedere cele întâmplate articolele şi hot ărârea pe ansamblu nu se poate supune la vot. 

 
9. Proiect de hotărâre privind aprobarea înfiinţării Târgului auto  în cadrul Serviciului 

Public Administraţia Pieţelor şi Oboarelor, aflat în subordinea Consiliului Local al municipiului 
Hunedoara. 

 Hotărârea nr.170/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

10. Proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării şi completării Hotărârii Consiliului 
Local nr. 127/2013, privind aprobarea asocierii între Municipiul Hunedoara şi S.C. Eco Sid S.R.L. 
Hunedoara în vederea organizării şi administrării evenimentelor cultural –educativ - distractive pe 
platforma din spatele tribunei oficiale a Stadionului Michael Klein Hunedoara, în perioada 
01.05.2013-31.12.2013. 

 Hotărârea nr.171/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
    11. Proiect de hotărâre  privind aprobarea închirierii, prin licitaţie publică, a spaţiului în 

suprafaţă de 8,92 mp din cadrul Serviciului Public Bazinul de Înot Hunedoara, cu destinaţia 
„CABINET MASAJ”. 

 Hotărârea nr.172/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea  efectuării demersurilor pentru înregistrarea 
în  Cartea Funciară a  terenului in suprafaţă de 295,0 mp situat în b-dul Republicii,  municipiul  
Hunedoara, înscris in CF Hunedoara nr. 65780, nr. cadastral 65780  din proprietatea  Statului 
Român în proprietatea  publică  a municipiului Hunedoara. 
              Hotărârea nr.173/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
13. Proiect de hotărâre privind aprobarea  concesionării  directe, în condiţiile legii, a  

terenului în suprafaţă de 100,0 mp, situat în str. Gheorghe Bariţiu  din municipiul Hunedoara, 
înregistrat în C.F. Hunedoara nr. 65499, nr. cadastral 65499, aflat în proprietatea municipiului 
Hunedoara.  

 Hotărârea nr.174/2013 se aprob ă cu 14 voturi „pentru” şi 3 voturi” ab ţineri” ( 
Aldea Ana Maria, F ărcaş Bianca, Rusu Constantin) 

  
14. Proiect de hotărâre privind aprobarea  dării în folosinţă gratuită a magaziei fostului 

CAP şi a terenului aferent, situate în localitatea Răcăştia, Bisericii Penticostale „Betel” din municipiul  
Hunedoara, str. Răcăştia, nr.82 

Hotărârea nr.175/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării, prin licitaţie publică cu strigare, a 
imobilului compus din clădire P+1E, 2 magazii, atelier, garaj şi depozit, precum şi terenul aferent în 
suprafaţă de 1988,0 mp, situate în  municipiul Hunedoara, p-ţa Libertăţii nr. 24, înregistrate în C.F. 
Hunedoara nr. 62960, nr. cadastrale 62690, 62690-C1, 62690-C2, 62690-C3, 62690-C4, 62690-C5, 
62690-C6, proprietate privată a municipiului Hunedoara. 

 Hotărârea nr.176/2013 se aprob ă în unanimitate. 
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16. Proiect de hotărâre   privind  aprobarea prelungirii duratei contractului  de delegare 

a gestiunii serviciilor publice de salubrizare a municipiului Hunedoara prin concesiune 
nr.41071/5460/25.11.2005. 

 Hotărârea nr.177/2013 se aprob ă cu 16 voturi „pentru” şi un vot „ab ţinere” 
(Palcău Ciprian). 
 

17. Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a contractului de 
închiriere nr.1150/2011, pentru terenul situat în Municipiul Hunedoara, intersecţia str.Victoriei cu  
str.Ciprian Porumbescu aflat în domeniul public al Municipiului Hunedoara. 

 Hotărârea nr.178/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

 18. Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie publică a unui teren în 
suprafaţă de 15,0 mp, aflat în domeniul public al municipiului Hunedoara, situat pe platou -  P-ţa 
Obor (lângă magazinul Agro Company),  în vederea amplasării unei RULOTE TIP FAST FOOD. 

 Hotărârea nr.179/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

19. Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie publică a spaţiului în 
suprafaţă de 105 mp, situat în Municipiul Hunedoara, str. Zlasti, înscris în CF.1220,cu nr. topo 
1220/4/3 aflat în domeniul public al Municipiului Hunedoara pentru  desfăşurarea activităţii de 
comerţ cu produse alimentare. 

 Hotărârea nr.180/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

20. Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situată în 
Municipiul Hunedoara, Str.  Mureşului, nr. 6, bl. C42, sc. A, ap. 2, parter. 

     Hotărârea nr.181/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

21. Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situată în Municipiul 
Hunedoara, Str. Intrarea Spicului, nr. 5, bl. L5, sc. B, et. 3, ap. 34. 

 Hotărârea nr.182/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

22. Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situată în 
Municipiul Hunedoara, Str.  Transilvaniei, nr. 5, bl. V 7, ap. 24, parter. 

 Hotărârea nr.183/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

23. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitaţie publică cu strigare a 
spaţiului  situat în municipiul Hunedoara, str.George Enescu nr.7, bloc 129, înregistrat în C.F. 
Hunedoara nr. 61780-C1-U6, nr. cadastral 61780-C1-U6, aflat în  proprietate privată  a municipiului 
Hunedoara. 

 Hotărârea nr.184/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

24. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitaţie publică cu strigare a  
unor spaţii situate în municipiul Hunedoara , str. N. Bălcescu nr.1, înregistrate în C.F. Hunedoara nr. 
1523 N, nr. cadastral 2568-C1-U6 (spalator), C.F. Hunedoara nr. 60026-C1-U55, nr. cad. 2568-C1-
U16, C.F. Hunedoara nr. 1542 N, nr. cad. 2568-C1-U25,  C.F. Hunedoara nr. 60026-C1-U56, nr. 
cad. 2568-C1-U31, C.F. Hunedoara nr. 60026-C1-U51, nr. cad. 2568-C1-U32,  C.F. Hunedoara nr. 
1565 N, nr. cad. 2568-C1-U48, C.F. Hunedoara nr. 60026-C1-U52, nr. cad. 2568-C1-U63, C.F. 
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Hunedoara nr. 60026-C1-U23, nr. cad. 2568-C1-U66, C.F. Hunedoara nr. 60026-C1-U54,  nr. cad. 
2568-C1-U75, aflate în  proprietate privată  a municipiului Hunedoara. 

 Hotărârea nr.185/2013 se aprob ă în unanimitate . 
 

25. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării, din bugetul local al municipiului 
Hunedoara, a sumei de  până la 9.720 lei cu ocazia vizitelor delegatiilor străine și românești  în 
municipiul Hunedoara în luna iulie 2013 . 

 Hotărârea nr.186/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

26. Proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de fezabilitate şi a indicatorilor 
tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie „Construire şi dotare Centru Naţional de Informare 
şi Promovare Turistică în municipiul Hunedoara”, aprobarea proiectului „Construire şi dotare Centru 
Naţional de Informare şi Promovare Turistică în municipiul Hunedoara” precum şi a cheltuielilor 
aferente acestuia. 

 Hotărârea nr.187/2013 se aprob ă cu 17 voturi „pentru” şi o „ab ţinere” (Palc ău 
Ciprian ). 
 

27. Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice – organigrama si a 
statului de funcţii pentru aparatul de specialitate al Primarului municipiului Hunedoara si pentru 
Serviciile Publice subordonate Consiliului Local al Municipiului Hunedoara. 

 Hotărârea nr.188/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
28. Proiect de hotărâre privind aprobarea  efectuării demersurilor pentru înregistrarea 

în  Cartea Funciară a  terenului in suprafaţă de 173,0 mp situat în str. Mărţişorului,  municipiul  
Hunedoara , înscris in CF Hunedoara nr. 62190, nr. top 2170/5/A  din proprietatea  Statului Român 
în proprietatea  publică  a municipiului Hunedoara. 

 Hotărârea nr.189/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
29. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 

Consiliului Local  al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală  a ASOCIAŢIEI DE 
DEZVOLTARE INTERCOMUNITARĂ AQUA PREST HUNEDOARA . 

 Hotărârea nr.190/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
30.  Prezentarea Deciziei nr.28/20.05.2013 a Curţii de Conturi a României –Camera 

de conturi a judeţului Hunedoara şi Raportul de control nr.76/563/19.04.2013, comunicate prin 
adresa înregistrată la Primăria Municipiului Hunedoara sub nr. 30247/2013. 

 
31. Prezentarea Deciziei nr.40/27.05.2013 a Curţii de Conturi a României –Camera de 

conturi a judeţului Hunedoara şi Procesul-verbal de constatare nr.2935/377/2013, comunicate prin 
adresa înregistrată la Primăria Municipiului Hunedoara sub nr. 32882/2013. 

 
32. Diverse 

 
 
 

                                                               SECRETAR, 
                                                         Aurel Raţă-Bugnariu 


